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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv . 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások minisztere részére

»Mikor kezdődik meg a sport területén is a megtisztulás?! "
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban a kormánynak és elsősorban, mint a sportért is felel ős miniszternek
egyetlen szava sem volt a sport területén jelenlévő nemi erőszak kérdésében. Az On esetében ez
azért is furcsa, mert a keresztény szellemiséggel az ilyen magatartás nem fér össze és az egyházo n
belül is megkezd ődött a megtisztulás a korábban elkövetett hasonló esetek tekintetében . Ez az t
jelenti, hogy a sport területén nem indult meg a megtisztulási folyamat, s őt inkább a mentegetés ,
vagy elhallgatás.
Az elmúlt napokban a Magyar Korcsolya Szövetség honlapjára többek között az alábbi kérdések
kerültek fel .

Azért, hogy e kérdések ne maradjanak kormányzati válasz nélkül, kérdezem Miniszter urat :
1. Milyen jogcímen és milyen gyakran kértek, fizettettek pénzt válogatott sportolókkal a

Magyar Korcsolya Szövetség gyorskorcsolya szakágában? Milyen számlával és ki igazolt a
a pénzösszegek átvételét ?

2. Ki, kik határoztak abban, hogy a gyorskorcsolya szakág edzőtáborait a jászberényi Lehel
Gyöngye hotelban tartsák, ami a gyorskorcsolya szakág igazgatójának tulajdonában áll ?
Ki kötött szerződést a Magyar Korcsolya Szövetség gyorskorcsolya szakágána k
képviseletében és hányszor vették igénybe a hotel szolgáltatásait?
Gyűjtöttek-e mások, idegenek által hátrahagyott számlákat, válogatott sportoló k
éttermekben a Magyar Korcsolya Szövetség gyorskorcsolya szakága vezet őjének?

4. Inzultálta-e fizikailag bármikor is a Magyar Korcsolya Szövetség által delegált válogatott
versenyzőket a gyorskorcsolya szakág igazgatója?

5. Javasolta-e bármikor is a Magyar Korcsolyázók Szövetségének edz őbizottsága,
szakbizottsága, elnöksége olyan versenyző Gerevich ösztöndíjhoz juttatását, aki nem felel t
meg az ösztöndíj feltételeinek?

6. Van-e Miniszter úrnak vélemény az Úszó Szövetségnél történtekkel kapcsolatban ?
Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2016 . május 12 .
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Dr. Kövér László úr
az Országgyű lés elnöke részére
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